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Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1100 
Zamknięcie posiedzenia komisji godz.1300 

  
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła przewodnicząca komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą  
załącznik do protokołu oraz Wójt Gminy i Zastępca i w części posiedzenia Skarbnik Gminy . 
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady .  
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne opinie i stanowiska .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały . 
Odczytany przez przewodniczącą porządek obrad w niŜej wymienionym brzmieniu został 
przez komisję przyjęty jednogłośnie .  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 6 grudnia 2006 r.  
3.Opracowanie planu pracy komisji na rok 2007  
   Materiały przedkłada przewodniczący komisji na sesji  
4.Sprawy róŜne  
5.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady sesji , celem 
omówienia ich i zaopiniowania przez komisję :  
- projekt uchwały Nr II/4/06 w sprawie objęcia  obowiązków przez wójta gminy  
   ( jest to uchwała stwierdzająca objęcie obowiązków przez wójta gminy po złoŜeniu  
     ślubowania )  
- projekt uchwały Nr II/5/06  w sprawie obniŜenia ceny skupu 1 q Ŝyta  
Skarbnik Gminy odnosząc się do projektu uchwały powiedziała m.in. ,Ŝe cena wzrasta ponad 
7 % i zmieniona będzie jednostka miary z q na dt .  
Komisja uwag nie miała i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
- projekt uchwały Nr II/6/06 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od  
nieruchomości  
Wójt – odnosząc się do tego projektu uchwały powiedział ,Ŝe zachowane będą stawki z roku 
2006 , uzasadniając pozostawienie stawek  na takim samym poziomie powiedział , Ŝe  
mieszkańcom nie poprawiła się raczej sytuacja  finansowa i taka stawka  została zapisana w 
projekcie uchwały budŜetowej na rok 2007 . 
Radny Klim – zaproponował , aby stawki tego podatku podnieść o 2-3 grosze , bo nie były 
podnoszone juŜ  dwa lub  trzy lata . 
Radny Kochaniec – powiedział ,Ŝe naleŜy pozostawić na tym samym poziomie , bo wzrost 
byłby źle odebrany przez mieszkańców , a jest nowo wybrana rada . 
Skarbnik Gminy wyjaśniła , Ŝe ceny maksymalne ogłoszone przez ministra w stosunku do 
roku ubiegłego wzrosły 0.9 % . 



- 2 – 
 

Wobec braku zgodności przewodnicząca komisji zapytała się , kto jest za propozycją 
Radnego Klima , aby podnieść podatek od nieruchomości( dwie osoby opowiedziały się „za”, 
2 „przeciw” i przy 1 głosie „ wstrzymującym się „ ) . 
Radny Klim wycofa się ze swojej propozycji . 
Komisja w/w projekt zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr II/7/06 w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych 
Skarbnik Gminy – odnosząc się do tego projektu uchwały  m.in. powiedziała , Ŝe tak jak przy 
podatku od nieruchomości , stawki podatku maksymalne w stosunku do roku ubiegłego 
wzrosły o 0.9 %. 
Wójt Gminy – powiedział ,Ŝe nie podnosi się stawek podatku , a pozostawia  na poziomie 
roku 2006 i odczytał ile mamy podatników zarejestrowanych podatku od środków 
transportowych , a było ich nie wielu .  
Komisja uwag nie miała i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr II/8/06 w sprawie ustalenia stawek podatku od posiadania psów  
Radny Klim – powiedział ,Ŝe według niego powinny być wprowadzone opłaty , nawet 
symboliczne . Prowadzona jest działalność związana z hodowlą psów , a nie jest zgłaszana . 
Wójt Gminy – odnosząc się do tego projektu uchwały i wprowadzenia podatku  powiedział, 
Ŝe jeŜeli by miała być opłata  , to wtedy stawka maksymalna tj. 37.85 zł . Dalej wójt 
poinformował ,Ŝe w mieście płacą podatek przy szczepieniu psów . 
Skarbnik Gminy – powiedziała  ,Ŝe podatek jest płacony  bez wezwania , inkasent musi iść do 
kaŜdego posiadacza psa , jeŜeli nie zapłaci to nie ma moŜliwości ściągnięcia tego podatku . 
Dalej skarbnik poinformowała ,Ŝe miała być zmiana  do ustawy podatkowej , ale ta zmiana  
ma obowiązywać dopiero od roku 2008 i będzie to tzw. „ opłata porządkowa „ opłata będzie 
zaleŜała od ilości psów . Rada gminy teraz ma obowiązek ustalenia tego podatku , po zmianie 
nie będzie miała tego obowiązku  .  
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr II/09/06 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2006 r. , zmiany limitów na 
wieloletnie programy inwestycyjne  oraz zmiany wydatków  na programy i projekty 
realizowane ze środków  pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności Unii 
Europejskiej . 
Skarbnik Gminy – poinformowała członków komisji o niewielkich poprawkach w projekcie 
uchwały , a następnie omówiła projekt uchwały . 
Komisja uwag nie wniosła i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  
Radny Kochaniec – zapytał się o „ Związek Gmin Jeziora Miedwie „ , a konkretnie o złoŜony 
wniosek . 
Wójt Gminy – odnosząc się do tej sprawy powiedział m.in. ,Ŝe wniosek jest złoŜone w 
Ministerstwie Rozwoju Regionalnego i teraz czekamy na rozstrzygnięcie  . Wczoraj odbyło 
się  spotkaniu z posłami i jeszcze w tym roku planowany jest wyjazd do Warszawy  w 
sprawie tego wniosku  , a obecnie preferowane są wnioski mniejsze . 
Za zgodą komisji przystąpiono do realizacji punktu 4 . 
Ad.4 
Radny Klim – poruszył następujące sprawy , a mianowicie :  
- sprawa remontu i uruchomienia syreny straŜackiej w śarowie , 
- związek gołębiarzy stara się o udostępnienie budynku po starej świetlicy w Klępinie ,  
- zebrać gałęzie jakie pozostały po oczyszczeniu drogi Klępino-Małkocin , 
- w projekcie budŜetu powiatu nie ma Ŝadnych środków zapisany na gminę Stargard . 
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Radna Kornet – poprosiła o ustawienie pojemnika PET koło sklepu w Poczerninie i załoŜenie 
dwóch lamp , wskazując miejsce ich załoŜenia .  
Wójt Gminy – odnosząc się do w/w sprawy  powiedział ,Ŝe odnośnie śarowa to trzeba będzie 
postawić maszt i zamontować syrenę , zmieniamy dostawcę pojemników PET na MPGiK , 
będzie  teŜ zbiórka odpadów niebezpiecznych i tutaj  będzie to robił specjalny  samochód . 
Przewodnicząca komisji – poinformował ,Ŝe na drodze z Kunowa do Skalina zostało 
zniszczone pobocze  razem ze znakami .Dalej radna powiedziała ,Ŝe autobus linii nr 5 będzie 
jeździł sondaŜowo do końca grudnia , ale czy będzie moŜna teŜ go uruchomić w niedzielę . 
Wójt Gminy – odnosząc się do propozycji  przekazania budynku po byłej świetlicy w 
Klępinie dla związku gołębiarzy , Ŝe decyzja ta  będzie  zaleŜała od  rady .  
Kolejno wójt odniósł się do kursów autobusów  MZK ,Ŝe gmina dopłaca do kaŜdego 
kilometra i została podniesiona stawka i dlatego będziemy musieli szukać tu rozwiązania , 
gminę sporo kosztuje wykup biletów miesięcznych dla uczniów , jest przewoźnik prywatny i 
tutaj moŜna z nim rozmawiać .       
Ad.3 
Przewodnicząca komisji odczytał opracowany plan pracy komisji na rok 2007 . 
W trakcie omawiania planu naniesiono niewielkie poprawki . 
Przedstawiony przez przewodniczącą plan pracy komisji na rok 2007 został przyjęty przez 
komisję i w takiej formie będzie przedstawiony na sesji rady gminy . 
Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu .  
Ad.5  
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji . 
 
Protokołowała :                                                                                     Przewodnicząca Komisji  
Z . Stoczkowska                                                                                       ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                                Data podpisania :  
2006.12.05                                                                                             2006.12. …………                   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


